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Poročilo o delu Kluba v letu 2023 

 

V leto 2023  je prišlo do osipa članstva, nekaj po naravni poti, mlajši pa so šli v srednje šole in 

na študij , tako da so bili pred dilemo komu dati prednost. Trenutni šolski sistem ne nudi 

nobenih bonitet športnikom. Zato odločitve , ki jih mladi sprejmejo so logične. Pri članih iz 

drugih delov Slovenije pa se pozna tudi ekonomska kriza. Konec leta smo med neurji 

trepetali ali se bo na čolnarno ali hišo  podrlo kakšno drevo. Imeli smo izredno srečo, da je 

vse popadalo mimo naše infrastrukture. 

Navkljub vsemu smo izpolnili večino zastavljenih ciljev.  

Organizacijsko smo izvedli vse zastavljene cilje: 

- tekmovalci so se udeležili pomladnih priprav na sezono 

- trenerji so opravili licenčne seminarje 

- v  aprilu smo se udeležili  vse bohinjske akcije – Očistimo Bohinj 

-vadbeni programi za vse kategorije so potekali po programu, 

-poletni tečaji kajaka so bili  izvedeni v celoti, vendar žal z nekoliko  manjšo udeležbo 

- lanska zima je bila bogata s snegom in smo izvedli zimski pokal v teku na smučeh (Boh. 

Bistrici) 

- v avgustu  smo imeli našo tradicionalno tekmo na Bohinjskem jezeru-Bohinjski kajakaški  

maraton za vse kategorije in državno prvenstvo v maratonu in SUP tekmi z mednarodno 

udeležbo. 

- pri organizaciji Triatlona jeklenih smo redni sodelavci  pri kajakaškem delu na jezeru, žal je 

opazen upad zanimanja za prvotni program tekmovanja. 

-Planirali smo postavitev montažnega nastreška na čolnarno na podlagi idejnega projekta 

sem iskal neformalna mnenja na TNP in na Občini, ker nimamo jasnega stališča je ta točka 

našega plana ostala nerealizirana. Zadevo peljemo naprej, kajti naših kajakov ne moremo 

zavarovati ker niso spravljeni pod streho. 

- zimskih treninge smo  imeli v telovadnico OŠ  Boh. Bistrica in  v bazenu v Radovljici , obe 

možnosti sta bili dobro obiskani tudi strani rekreativcev. 

- oba trenerja sta izkoristila ugodne snežne razmere za treninge na tekaških progah. 



-Naši  tekmovalci so se  uspešno udeležili  vseh tekem, ki so bile organizirane  na  

nacionalnem  in na  mednarodnem nivoju; na tekmi svetovnega prvenstva za U23 je Anže 

Pikon v dvojcu dosegel 5. mesto na 200m; Rok Šmit se je vrnil s svetovnega prvenstva  z 

najboljšim dosežkom do sedaj -4. mesto v mešanim dvojcu na 500m. Uspešno sta nastopila 

tudi na tekmah svetovnega pokala. Državno prvenstvo nam je prineslo tudi obilo veselja in 

lepih rezultatov. Več o tem bosta podala trenerja. 

Razveseljivo je to , da so se Anžetu in Roku pridružili naši mlajši tekmovalci (Gaber, Bine, 

Gregor), ki so uvrstili v državne selekcije (U15,U16). 

Veliko skupnih treningov je bilo opravljenih tudi na Blejskem jezeru, ko so bile razmere na 

našem jezeru nemogoče. 

Zahvalil bi se trenerjem, tekmovalcem za njihov trud ter seveda staršem za podporo svojim 

nadobudnežem  in klubu. 

Zahvala tudi Občini Bohinj za podporo  in korektno sodelovanje. 

Zahvaljujem se tudi vsem sponzorjem in donatorjem, predvsem pa staršem  ki  so naši 

največji podporniki moralno in finančno. 

Vašo podporo bomo še kako rabili tudi  naprej. 

Hvala 

 

 

Zapisal 

Leopold Šmit 

Predsednik KKK Bohinj 


